

## Förbundsstyrelsemöte

### Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 17 – 18 augusti 2018  
Plats: Idrottens hus, Stockholm

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Förbundsordförande	RW
	Bo Ohlsson	SvSF Vice ordförande	BO
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Tomas Skarpsvärd	Ledamot	TS
	Rolf Baum	Ledamot	RB
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Erika Lännström	Ungdomsrepresentant	EL
	Anna Eklöf	Ungdomsrepresentant	AE
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Johan Carlson	Pistelsektionen	JC
	Anders Lindström	Lerduvesektionen (fredag)	LK
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Richard Gardt	Kommunikatör	RG
	Christina Åhlstedt		CÅ

§SM18-901 **Sammanträdet öppnades**

Ordförande Robert Wälikangas förklarade mötet öppnat kl. 18:13.

§SM18-902 **Godkännande av dagordning**

Mötet godkände dagordningen för mötet.

§SM18-903 **Godkännande av föregående protokoll**

a. Godkännande av föregående protokoll

Förbundsstyrelsen godkände föregående protokoll som sedan lades till handlingarna.

b. Åtgärdslista

Åtgärdslistan gicks igenom och lades till handlingarna.



- §SM18-904 **Rapport AU**
- a. Rapport  
RW informerade om en inkommen anmälan om personuppgiftsincident från privatperson. Efter kontroll av omständigheterna beslutade AU att detta inte var att anse som en personuppgiftsincident som behöver anmälas till Datainspektionen.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut.
- §SM18-905 **Arbetsmiljö**
- a. Systematiskt arbetsmiljöarbete  
Ingen rapport.
  - b. Värdegrund  
Ingen rapport.
- §SM18-906 **Elitfrågor**
- a. Rapport  
Jonas Edmans rapport gicks igenom och lades till handlingarna.
  - b. Svenska rekord  
**Beslut:** De svenska rekorden godkändes enligt förslag.
- §SM18-907 **Ekonomi**
- a. Utfall/budget  
Balansrapport genomgången av RW och JJ.
  - b. Portföljrapport  
Ingen portföljrapport
  - c. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL  
Tillgängliga uppgifter föredrogs av PJ.
  - d. Norma-avtalet  
Sektionerna kan inte räkna inte med några pengar från Norma i sina budgetar, då avtalet gått ut. Kontakt har sökts med representant för Norma för att försöka boka in ett möte.  
**Beslut:** RB får i uppdrag att ta kontakt med alternativa sponsorer samt föra en dialog med Norma.
  - e. Idrottslyftet  
Fråga om förbundet ska förändra inriktningen för idrottslyftet inför 2019 och om överskjutande medel.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att inte förändra utvecklingsplanen – inriktningen fortsatt vapen och anläggningar.
- §SM18-908 **Politiska områden**
- a. Remiss vapenutredningen, del 2  
PJ informerade om huvuddragen av vad utredaren föreslagit.  
**Beslut:** PJ och pistolsektionen skriver remissvar.
- §SM18-909 **Internationellt**



a. Rapport

CÅ informerade om de möten hon varit på i ESC samt vad som är på gång internationellt. Bland annat har det tillkommit ett mixat team-event i lerduva, en öppen klass i 50m viltmål. Det finns en utvecklingsfond i ESC som nu är öppen för att söka för domarutbildningar. ESC jobbar med att få en ökad transparens, prispengar lämnas nu via banköverföringar. Kommande OS kommer att bli mer och mer eventbaserade, och detta kan påverka skyttet. Det har gått ett rykte om att arrangörsstaden av OS 2028, Los Angeles, inte vill ha kvar skyttet. Detta är någonting som IOK och ISSF jobbar vidare med. Nya idrotter testas vid kommande OS, och IOK kommer att mäta populariteten i sociala medel.

b. Inför GA NSR

PJ informerade om den kommande NSR GA

c. Nomineringar inför ISSF GA

PJ informerade om nomineringsprocessen och lämpliga kandidater.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att nominera Christina Åhlstedt till ISSF styrelse, Claes Johansson som ordförande alternativt ledamot av viltmålskommittén, Patrik Johansson som ledamot av domarkommittén, Robert Wälikangas till regelkommittén samt Rolf Bodin till medicinkommittén.

§SM18-910 Rapporter

a. Sektionerna

Sektionernas rapporter lades till handlingarna.

b. Kansliet

Information om det mail som Michael Normann skickat till polisen avseende ett dialogmöte om skjutbanor.

§SM18-911 RIG

a. Rapport

Information om RIG-dimensionering 1 okt. av ME

§SM18-912 SvSF strategiska verksamhetsplan

a. FS utvecklingsarbete

Föredragning av TS om Utvecklingsgrupp - FFO

§SM18-913 **Övriga frågor**

a. Återrapportering och medelsansökan RF

PJ informerade om avrapportering till RF.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att ansökningar ska lämnas in för barn och ungdomsidrott, internationellt utvecklingsarbete samt till framåtfonden för införande av Target Sprint.

b. Disciplinärende gevär

Ärendet föredrogs av disciplinrådet som lämnade rekommendationen att personen skulle ges en skriftlig tillrättavisning.



**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade i enlighet med rekommendationen och uppdrog åt PJ att kommunicera beslutet.

c. Program arbetshelg

Tider: fr. 13-18, lö. 09-18, sö. 09-13

Gemensam middag fredag och lördag, lunch lördag

d. Föreningsärenden

Rekommendation att utesluta Sätuna Jaktskytteklubb på grund av obetalda årsavgifter.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslag, och gav PJ uppdraget att kommunicera beslutet till föreningen.

e. Avtackning Rikshemvärnschefen

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att tilldela Generalmajor Roland Ekenberg Bernadottemedaljen, att utdelas vid Skytteforum.

f. Mail Michael Normann

Frågeställningarna diskuterades i förbundsstyrelsen.

g. Arbetsledning kansli

RW informerade om arbetsledningen vid kansliet och de tankar som AU haft avseende lösningen av frågan.

§SM18-914 Kommunikation

a. Krishanteringsplan (och kommunikationsplan)

RG informerade om vad som hittills gjorts i arbetet med att ta fram en ny krishanteringsplan, samt om hur det fortsatta arbetet är tänkt att gå vidare. RG önskade få ytterligare ledning och styrning av styrelsen i detta arbete.

b. Att kommunicera från detta möte

§SM18-915 **Planerade möten 2018**

Arbetshelg Stockholm 28-30/9

FS-möte Stockholm 26 – 27/10

Skytteforum Bromma 23-25/11